
Tlačová správa 

XXXV. SNEM SLK 

Rokoval aj o aktuálnej situácii v slovenskom zdravotníctve 

V dňoch 4.-5.10.2019 sa konal v Jasnej v Nízkych Tatrách XXXV. Snem Slovenskej 

lekárskej komory. Za účasti pozvaných delegátov sa hovorilo nielen o súčasnosti, ale aj 

budúcnosti slovenského zdravotníctva, či ďalšieho smerovania samotnej Slovenskej lekárskej 

komory (SLK). 

V rámci programu snemu delegáti diskutovali aj o plánovanej stratifikácii nemocníc, pričom 

poukázali na jej nedostatky a potvrdili názor vedenia SLK, že súčasný návrh stratifikácia nie 

je v prospech pacientov ani lekárov a v podobe, v akom ho predložila ministerka 

zdravotníctva Andrea Kalavská je nevykonateľný. Snem odporučil vedeniu SLK ďalej 

presviedčať odbornými argumentmi, aby stratifikácia v tejto podobe nebola prijatá, ale 

naopak, aby bola dopracovaná tak, že bude riešiť tie najproblémovejšie oblasti nášho 

zdravotníctva, ktorými je predovšetkým personálny nedostatok lekárov a ostatných 

zdravotníckych pracovníkov, problémy ambulantnej zdravotnej starostlivosti s dobudovaním 

takej siete, ktorá zabezpečí dostupnosť prístupu všetkých pacientov k zdravotnej starostlivosti 

a v neposlednom rade nastavenie adekvátneho financovania zdravotníctva, ktoré bude 

reflektovať rozpracovanie komplexných systémových zmien tohto rezortu. 

Na sneme sa hovorilo aj o tom, kam a ako má ďalej smerovať jediná profesijná organizácia 

lekárov. Prítomní sa nevyhli ani otázkam dofinancovania zdravotníctva ešte v roku 2019, 

pričom poukázali na to, že na rokovanie s ministerkou zdravotníctva k tejto téme nebola 

Slovenská lekárska komora pozvaná. Delegáti snemu sa zhodli na tom, že plánované 

dofinancovanie je jednoznačne nesystémový krok a poukázali na to, že ani zdravotníckymi 

organizáciami požadovaná minimálna výška dofinancovania na úrovni 150 miliónov EUR, 

pričom finálna čiastka isto nebude ani v tejto sume, určite nezabezpečí stabilitu a zlepšenie 

dostupnosti a kvality poskytovania zdravotnej starostlivosti tak v ambulantnom, ako ani v 

nemocničnom sektore. 

Snem Slovenskej lekárskej komory prijal závery, že v najbližšom, už predvolebnom období, 

musí SLK začať viac sledovať zdravotnícku agendu jednotlivých politických subjektov, ako i 

kvalitu možných budúcich ministrov zdravotníctva a aktívne sa vyjadrovať k aktuálnym 

zdravotníckym témam. 

Slovenská lekárska komora  

 

Videozáznam vyjadrenia zástupcov zdravotnách poisťovní na XXXV. Sneme Slovenskej 

lekárskej komory, a to Martina Kultana, generálneho riaditeľa Dôvera zdravotná poisťovňa, 

a.s. a Eleny Májekovej, riaditeľky Union zdravotnej poisťovne, a.s. 
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